
2014D19360 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, heeft over het jaarverslag van het 
Ministerie van Financiën (IX) (Kamerstuk 33 930 IX, nr. 1) de navolgende 
vragen ter beantwoording aan de Minister van Financiën voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie, 
Van Nieuwenhuizen-Wijbenga 

De griffier van de commissie, 
Berck 
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Nr. Vraag 

1 Welke fiscale doelstellingen herkent de regering in het Regeerak-
koord en in de verschillende akkoorden die daarna zijn gesloten? 
Op welke wijze zijn deze doelstellingen gerealiseerd? 

2 In hoeverre zijn de administratieve lasten bij burgers, ondernemers 
en de Belastingdienst in de huidige regeerperiode gedaald of 
gestegen? 

3 Kunt u aangeven wanneer en in welk tempo Fortis de overgebleven 
overbruggingskosten van € 3,8 mld. zal aflossen? 

4 Kunt u aangeven wanneer en in welk tempo SNS Reaal de 
overbruggingskosten van € 1,1 mld. zal aflossen? 

5 Waar is het bedrag van € 139 mln. dat Nederland kwijt is aan het 
uitkeren van rente aan Griekenland op gebaseerd? 

6 Kunt u een geactualiseerd overzicht geven van de gecommitteerde 
bedragen voor de programma’s vanuit het EFSF/EFSM/ESM/BoP 
(incl. hoofdsomgaranties, overgaranties en rentegaranties)? 

7 Kunt u een actueel overzicht geven van de uitbetaalde en nog uit te 
betalen gelden aan programmalanden in het kader van de 
eurocrisis (met het aandeel van het IMF, het aandeel van Europa, 
het aandeel van Nederland; uitgesplitst naar de verschillende 
steunprogramma’s)? 

8 Kunt u een actueel overzicht geven van de totale (in)directe 
exposure van de Nederlandse overheid met betrekking tot alle 
lopende monetaire steunoperaties in het kader van de Europese 
schuldencrisis (waaronder in elk geval maar niet uitsluitend: LTRO, 
SMP, MTRO, IMF) alsmede het interbancaire betalingsverkeer 
(Target 2)? 

9 Kunt u door middel van een overzicht aangeven binnen welke 
termijn, in welk tempo, tegen welke rente en volgens welk 
afbetalingsschema de verschillende programmalanden beginnen 
met het terugbetalen (gaarne per onderdeel toespitsen)? 

10 Wat is de hoogte van de vergoeding die DNB claimt bij het 
IJslandse depositogarantiestelsel voor gederfde rente en gemaakte 
kosten? 

11 De nationale schuld bedraagt op deze bladzijde € 368 mld. In het de 
internetbijlagen van het financieel jaarverslag bedraagt de 
nationale schuld € 367.140 mln. Waarop is dit verschil gebaseerd? 

12 Kunt u aangeven (in bijvoorbeeld enkele scenario’s gebaseerd op 
historische rentestanden) hoe groot het potentiële risico is van een 
stijgende rente op de staatsschuld? 

13 Welke belastingen zijn in de afgelopen vijf jaar het meest gevoelig 
gebleken voor fraude, en waar blijkt dit uit? Hoe worden de 
prioriteiten bepaald van de Belastingdienst in de aanpak van 
belastingfraude? 

14 Op welke wijze is het belastingstelsel eenvoudiger, meer solide en 
bestendiger geworden? 

15 In hoeverre is het kabinet van mening dat het belastingstelsel (ook) 
ingewikkelder, minder solide en fraudegevoeliger is geworden? 

16 Worden alle buitenlandse rekeningen nu vooringevuld in de 
belastingaangifte? Zo nee, kan het kabinet een inschatting maken in 
hoeverre het voorinvullen de vrijwillige inkeer stimuleert dan wel 
frustreert? 

17 Welke concrete maatregelen hebben in 2013 geleid tot het 
vergroten van de mate van zekerheid over de belastingontvangsten 
en het terugbrengen van de nalevingstekorten? 

18 Kan het kabinet aangeven in hoeverre het belastingstelsel in de 
besproken periode begrijpelijker is geworden? 
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19 Kunt u aangeven wanneer de Kamer de beschikking krijgt over het 
genoemde CBS-onderzoek? Naar welke belastingmiddelen wordt 
door het CBS onderzoek gedaan? 

20 Waarom loopt de «ervaren kans op ontdekking» trendmatig terug? 
Welke oorzaken zijn daarvoor aan te wijzen? Werkt de Belasting-
dienst met een benchmark voor de pakkans van fraudeurs? 

21 Wat is de verhouding boetes en schikkingen? 
22 Kunt u Minister een nadere onderbouwingen geven van de 

significante dalingen van zowel de uitgaven als de inkomsten m.b.t. 
belasting- en invorderingsrente? 

23 Voor de verklaring van de belastingontvangsten wordt verwezen 
van het Financieel Jaarververslag van het Rijk. In dit verslag 
bedroeg de mutatie – € 10.708 mln. Dit bedrag verschilt van de 
ontvangsten van belastingen op kasbasis als op EMU-basis van 
Bijlage 3 uit de internetbijlagen. Wat is de oorzaak van dat verschil? 

24 De hier vermelde belastingopbrengsten bedragen € 107.503 mln. In 
bijlage B bedragen deze € 129.797 mln. Wat is de oorzaak van dat 
verschil? 

25 Welke maatregelen zijn er genomen om de stijging van het aanbod 
van telefoontjes op te vangen? 

26 Zijn ook de gesprekken genoteerd, waarbij bellers tijdens de 
wachttijd hebben opgehangen? 

27 93% van de bezwaarschriften wordt binnen de wettelijke termijn 
afgedaan. De doelstelling hier voor ligt tussen de 95%-100%. In de 
recente geschiedenis heeft de Belastingdienst nog nooit voldaan 
aan de doelstelling. Wat is de oorzaak dat er structureel te laat 
beslist wordt op bezwaarschriften? 

28 Hoeveel geld is er opgespoord met de circa 700 onderzoeken van 
de FIOD in 2013? Kunt u een uitsplitsing geven hoeveel onderzoe-
ken er naar welke vorm van fraude hebben plaatsgevonden? 

29 Hoe ligt de verdeling horizontaal toezicht/verticaal toezicht qua 
belastingopbrengsten, tijdsbesteding en gemaakte kosten? 

30 Er is een daling te zien in het percentage van oninbare vorderingen 
van 1,1% (2009) naar 0,8% (2013). Wat is de verklaring voor die 
daling? 

31 De betalingsachterstanden zijn met 300 mln. gestegen van 4,2 mld. 
naar 4,5 mld. Kunt u deze stijging nader onderbouwen? Is deze 
stijging structureel? Wat gaat u doen om deze betalingsachterstan-
den weg te werken en welk niveau acht u daarbij haalbaar? 

32 Aangezien het beoogde aantal bereikte belastingplichtigen na 
verzuim (IH niet winst) voor het derde jaar op rij niet wordt 
gerealiseerd, kunt u toelichten wat de redenering is achter de 
streefwaarde en of die streefwaarde realistisch is? Zo niet, wat gaat 
u in dat geval doen om de realisatie te verbeteren? 

33 Waarom is de subsidie voor het Geldmuseum in 2013 1,5 miljoen 
euro geweest, terwijl begroot was 0,53 miljoen euro? Waarom is de 
subsidie voor het CDFD in 2013 1,37 miljoen euro geweest, terwijl 
begroot was 0,823 miljoen euro? 

34 Wat is de reden van een lager bedrag voor Wijzer in Geldzaken in 
2013 (1,212 miljoen euro) ten opzichte van 2012 (2,091 miljoen 
euro)? Wat heeft Wijzer in Geldzaken daardoor minder kunnen 
doen? In hoeverre draagt de financiële sector op dit moment bij aan 
Wijzer in Geldzaken? 

35 Kunt u het verschil in streefwaarde en realisatie van het minimum-
rendement op eigen vermogen in de afgelopen drie jaar toelichten, 
gezien het feit dat de streefwaarde van 70% dit jaar opnieuw niet 
wordt gehaald? Op welke aannames is de streefwaarde gebaseerd? 
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36 Als gekeken wordt naar de gemiddelde return on equity over een 
langere termijn, bijvoorbeeld 5 of 10 jaar, waar komt de realisatie 
dan op uit? 

37 Welke staatsdeelnemingen halen niet het minimumrendement op 
eigen vermogen? Kunt u een totaal uitsplitsing geven van de 
hoeveelheid dividend per staatsdeelneming in 2013? 

38 Kunt u een oordeel geven over de financiële risico’s van kruise-
lingse participaties bij de netwerkbedrijven Tennet en Gasunie? 
Meer in het bijzonder, bestaat het risico dat er een betalingsver-
plichting ontstaat als er sprake is van uitbreiding van netwerkcapa-
citeit in het kader van de vergroening in het buitenland? 

39 Wordt de gemiste dividendopbrengst van 119 miljoen euro van de 
NS gecompenseerd door efficiencymaatregelen bij NS zelf? Of 
komt deze rekening uiteindelijk bij de Staat te liggen? 

40 Met de introductie van het plafond in het BTW-compensatiefonds 
komt een onder-/overschrijding van het BTW-compensatiefonds ten 
laste van het gemeente-/ provinciefonds. Betekent dit dat de in 
rekening gebrachte BTW die voor compensatie in aanmerking komt 
ook daadwerkelijk uitbetaald zal worden, maar dat dit bij een 
onder-/overschrijding van het plafond consequenties heeft voor de 
uitkering uit de fondsen? 

41 Valt herzienings-BTW onder het BTW compensatiefonds? 
42 Waarom is gekozen voor een 7-jaars gecentreerde portefeuille als 

benchmark en wat zijn hiervan de voor- en nadelen? Is er nog een 
update van het onderzoek gekomen uit 2007? Hebben de aanpas-
singen uit 2012 al geleid tot een verlenging van de portefeuille en, 
zo ja, met hoeveel? Hoeveel procent van de leningen wijkt meer 
dan 1 standaarddeviatie af van het 7-jaarsgemiddelde? En hoeveel 
meer dan 2 standaardeviaties? 

43 Gaat u controleren of decentrale overheden zich houden aan de 
regeling van schatkistbankieren? Wat gebeurd er als decentrale 
overheden hun overtollige liquide middelen boven het drempelbe-
drag bewust niet aanhouden in de schatkist en dus niet voldoen 
aan hun wettelijke verplichtingen? 

44 Op welke wijze wordt het jaar na jaar snel oplopende aantal 
uitbetaalde voorschotten toeslagen verminderd, daar dit ook 
betekent dat per saldo steeds meer mensen onterecht ontvangen 
toeslagen moeten terugbetalen? 

45 Wat is de precieze onderbouwing van de bijna verdriedubbeling 
van het aantal openstaande voorschotten per 2013 ten opzichte van 
2012? 

46 Wat is de aard van het onderzoek naar de energiebelasting: 
teruggaaf Kerkgebouwen en non-profit, verlaagd tarief 
glastuinbouw?
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